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De Dribbelredactie 

Stof je voetbalschoenen maar weer af! De winterstop is weer voorbij dus we kunnen weer onze velden 
gaan bestormen. Te veld met frisse koppies, schone tenues en nieuwe kansen! 

In deze uitgave van d’n Dribbel vinden jullie een column van Priscal de Kort over DE Klassieker van Zuid-
Oost Brabant, de resultaten van allerlei teams uit de eerste seizoenshelft en de vertrouwde rubrieken. 

We willen jullie via deze weg wederom bedanken voor alle ingezonden stukken en mooie verhalen over 
teams, spelers en activiteiten. Natuurlijk blijft er vanuit ons de vraag om stukken in te blijven zenden. We 
hebben in ons laatste bericht naar de leiders en trainers al wat informatie gezet over hoe de stukken nóg 
interessanter te maken en dit is dan ook goed nagekomen. 

Een laatste bericht is dat ons mailadres hoogstwaarschijnlijk gaat veranderen. Binnen Spoordonkse Boys 
gaan voortaan alle email adressen via een @spoordonkseboys.nl webmail. Hierover later meer. 

Maak er een mooie tweede seizoenshelft van! 

De Dribbel redactie:
Sjoerd van Ham 
Daan van der Heijden 
Roel van Nunen 
Teun van Bommel 

DE DRIBBELREDACTIE



Het is 12 januari 2015 als ik dit schrijf, dus de beste wensen voor iedereen in 2015 mag nog. Ik wens jullie 
allemaal een goede gezondheid, veel plezier, veel goeds en natuurlijk ook succes. Vanavond al weer de 
eerste vergadering in 2015 voor de mogelijke privatisering. Vanavond komen in onze kantine de voorzitters 
van alle clubs die aangesloten zijn bij Coöperatie Buitensport Verenigingen Oirschot weer bij elkaar, om te 
overleggen hoe verder. De gemeente zal (en moet) een nieuwe sportvisie schrijven en wij gaan nadenken en 
praten hoe nu verder met de privatisering. Een belangrijk punt voor onze club, want hoe staan we er over 15 
jaar als Spoordonkse Boys voor, daar moeten we nu al goed over nadenken. Ik ben dan ook blij, dat we met 
de 9 verenigingen zo eensgezind en goed kunnen samenwerken om de buitensport op een hoog niveau en 
betaalbaar in Spoordonk, maar natuurlijk ook in de Beerzen en Oirschot te behouden.

Op 23 oktober 2014 hadden we onze jaarvergadering, gelukkig waren weer veel leden aanwezig, dat toont 
de betrokkenheid. Naast een goede en ook wel vlotte vergadering huldigden we Wim de Koning en Marietje 
van de Sande met hun 50 jarig lidmaatschap van Spoordonkse Boys. Ook namen we op de jaarvergadering 
afscheid van 3 bestuursleden. Toni Klompers, Adrie Neggers en Arie Smetsers. Ik wil hen bij deze nogmaals 
bedanken voor hun werkzaamheden voor onze club, maar tevens U er op wijzen, dat we voor deze 3 ver-
trekkende personen maar 1 kandidaat terug kregen. John Beerens is namelijk toegetreden tot het bestuur. 
Langs deze weg, nog even alle succes voor John in het bestuur. Doordat we met 2 personen minder zijn, 
even de taken/functies op een rij:
Marion van Dijk:  secretariaat
Monique de Kort:  jeugdcommissie
John Beerens:   accommodatiecommissie
Arie Berben:   barcommissie/activiteitencommissie
Jan Smetsers:   kluscommissie/voetbaltechnischecommissie
Piet Vlemminx:  sponsorcommissie/dribbelcommissie
�������������ǣ� � ����������ȀƤ�����´������������Ȁ��������������������������
U ziet het, werk genoeg dus voor de huidige bestuursleden, aanvulling binnen het bestuur vanuit ons leden-
bestand, of personen die onze club een warm hart toedragen, is natuurlijk van harte welkom.

Het kerstconcours is een traditie op 2e kerstdag, maar het wordt elk jaar moeilijker om een goede invulling 
���������������������Ǥ�����´����������������������Ǥ�����������������������������������������������������
�������������������������������ơ��������������������������͚͙͘͝Ǥ������������������������ǡ�������������-
isatie weer op zich hebben genomen.

Jasper van Hoof terug als hoofdtrainer van Spoordonkse Boys. Het zal wellicht sommige verrassen, maar 
na het plotseling stoppen van Frank van der Heijden kwam alles in een stroomversnelling. Jasper wou graag 
terug naar onze club, de staf van de selectie, de spelersraad en de VTC waren en zijn nog steeds enthousiast, 
dus een en een is twee. Een vertrouwd gezicht weer voor de groep, die aangegeven heeft hier blij mee te 
zijn. Ondertussen gaan Wil Snoeren en Corné Neggers samen proberen om het 1e in de 3e klasse te behoud-
en. Zullen Arie Smetsers en Jurgen van Heertum de taken bij het 2e elftal vervullen. Frans van Ham, Toon 
van Agt, Coen van Weert en Danny van Gerven zullen hen daarbij helpen. Ik verwacht dan ook, dat de 2e 
seizoenshelft succesvol zal zijn. Verder hoop ik U,  in ieder geval weer te zien op ons sportpark, bij wedstri-
jden of activiteiten, als speler of speelster, vrijwilliger of supporter, maar in ieder geval met een warm hart 
en met heel veel steun voor onze mooie club Spoordonkse Boys.
Aan mij zal het in ieder geval niet liggen en ik reken op U allen.

Henk van Rooy. Voorzitter v.v. Spoordonkse Boys

VAN DE VOORZITTER
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Spoordonk, januari 2015

De winterstop, dat is elk jaar weer een rustmoment in het seizoen, dat zeggen we wel eens schertsend, 
nou echt niet, want er moet weer voldoende geregeld worden.

In deze periode wordt de basis gelegd voor een goede twee seizoenshelft.
De selectie traint ook in deze periode keihard door en er zijn diverse oefenwedstrijden en andere activite-
iten georganiseerd, zodat de conditie van onze spelers op niveau blijft.
Dat gebeurd nu onder leiding van Corné en Wil en hun collegae, want zoals bekend is onze trainer Frank 
van der Heijden gestopt. Onverwacht, maar het is niet anders en ik mag wel stellen, we pakken het goed 
op, zowel als selectie en ook als club. Vol goede moed en met veel inzet op trainingen, probeert de selectie 
er een mooie 2e seizoenshelft van te maken.

De nieuwe trainer voor het seizoen 2015-2016 is een bekend gezicht, na goed overleg met VTC, de staf van 
de selectie en spelersraad, want oud-hoofdtrainer Jasper van Hoof komt na 2 jaar Bladella weer terug als 
hoofdtrainer bij onze club en zal weer, zoals we hem kennen, uitermate gedreven voor de selectie-groep 
staan. Hij en ook wij zien vele mooie uitgangspunten voor onze club, dus….. We wensen iedereen veel 
succes.

Na overleg met de jeugdafdeling is gebleken, dat er komend seizoen een 12/13 tal jeugdspelers over 
komen naar de senioren. Wie en waar ze komen, selectie of lagere elftallen is aan de staf selectie en VTC. 
De jeugdafdeling inventariseert nog wel, of er stoppers zijn, als ze naar de senioren komen. Ook verwacht-
en we als VTC weinig stoppers bij de senioren, wat inhoudt, dat we in het komende seizoen zo’n 90/95 
spelers hebben voor de lagere elftallen. Dat zou dan betekenen, dat we er als voetbalclub een elftal bij 
gaan krijgen. Want dan hebben de elftallen 3e t/m 7e gemiddeld 18/19 spelers.

In een eerste overleg dit seizoen met de aanvoerders/leiders hebben we dit idee al geopperd en hun visie/
mening gevraagd, hoe gaan we deze teams indelen. Ik verwacht zo na de carnaval met de VTC een ver-
��������������������������������������������Ȁ�������Ǥ������������������������������������������������´��
zullen zijn en hoe we het beste volgend jaar om kunnen gaan met de indelingen. Als je een idee hebt of 
vragen, praat met je aanvoerder of leider en we horen het graag, want samen weten we meer dan alleen.

Ons scheidsrechterskorps op de zondagen wordt er niet jonger op en aanvulling is van harte welkom. We 
horen langs de lijn heel vaak dat veel leden “alle regels, 100% kennen”. Dus mochten er leden zijn, die het 
aandurven om scheidsrechter te worden bij onze club. Dan aub aanmelden bij Jan Smetsers, uw aanmeld-
ing wordt zeer gewaardeerd en onze steun is vanzelfsprekend.

�������������������������������������Ƥ����͚�������������������ǡ��������������������ǡ��������������������-
jkste en dan komen de successen vanzelf.

Namens de voetbaltechnische commissie
v.v. Spoordonkse Boys
Henk van Rooy

Voetbaltechnische commissie
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De Loop 55     -     Oirschot



Lijnvast & Heet
Groothandel Anbergen

De sterkste sportveldbelijning

Roelstraat 46  Oss
Tel. 0412 640 151
Mob. 06 53 105 495

Dorpscafé RS12

Dorpscafé RS12



Met de meeste spelers weer op de weg terug was het te hopen dat de weg naar boven ingezet kon 
worden.  De thuis wedstrijd tegen de rode lantaarndrager HVV uit Helmond, zou dit dan de eerste over-
winning opleveren? Jawel! Ook de Boys bleken veel te sterk voor de hekkensluiter en wonnen eenvoudig 
met 7-0, de score had misschien hoger uit mogen vallen, maar iedereen was blij met de eerste driepunter.
Na de overwinning op HVV konden we vol vertrouwen naar Braakhuizen toe, dachten we. We wisten dat 
ze een paar goede spelers hadden en dat het niet makkelijk zou worden, maar wie weet zat er een stunt 
in. Dit bleek echter niet het geval, Spoordonk gaf niet thuis tegen Braakhuizen en werd regelrecht naar de 
slachtbank geleid. Wat resulteerde in een 7-1 nederlaag.

Thuis tegen Oisterwijk werd een ander systeem uitgeprobeerd, om minder snel een doelpunt tegen te 
krijgen. En warempel, het werkte. Oisterwijk draaide bovenin mee, maar moest toch de meerdere erken-
nen in de Boys. Ze wonnen, verdiend, met 2-1 en zo kon misschien de wisselvalligheid achter ons gelaten 
worden. Het sterke spel tegen Oisterwijk werd ook tijdens de uitwedstrijd tegen RKVVO uit Oerle ver-
toont. Spoordonk was de betere ploeg en leidde in de rust dan ook verdiend met 0-1. Maar zoals de aloude 
voetbalwet luidt, wanneer de goal aan de ene kant niet valt, valt ie aan de andere kant wel. En dat geb-
eurde ook, twee keer zelfs. Waardoor Spoordonk met een 2-1 nederlaag naar huis werd gestuurd.
Omdat er voor Spoordonk niks in te halen viel waren ze twee weken vrij, waarin toegewerkt kon worden 
naar de uitwedstrijd tegen Wilhelmina Boys. Helaas zijn er in deze weken dusdanige discussies ontstaan 
waardoor de hoofdtrainer besloot op te stappen met de reden dat hij zijn visie niet op de groep over kon 
brengen. Dit zorgde ervoor dat Corné tijdens de wedstrijd tegen Wilhelmina Boys alleen op de bank zat.
������������������������������������������������������ơ������������ǡ�����������������������������������
niet het geval. De wedstrijd in Best ging met 3-1 verloren, wat overigens heel terecht was.
Omdat Corné helaas niet over de juiste papieren beschikt om het seizoen af te mogen maken moest er 
gezocht worden naar een tijdelijke oplossing. En die oplossing kwam er in de vorm van oud-trainer Wil 
Snoeren. Samen met Corné maakt hij het seizoen af.

Thuis tegen Reusel Sport zat Wil voor het eerst samen met Corné op de bank en dit leek goed uit te pak-
ken. Spoordonk had de overhand in de wedstrijd en kwam verdient op 1-0 voor. In de tweede helft zag de 
����������������������������������������������ƪ�����������������������Ǥ��������������������������������
de 1-1. Zou Spoordonk dat 2 punten gaan verspelen? Ja, helaas wel. Want ook een dot van een kans in de 
laatste minuut mocht niet baten waardoor de wedstrijd in 1-1 eindigde.

Toen was daar het moment waar iedereen bij de Boys op gewacht had. De wedstrijd tegen DE rivaal stond 
op het programma. We moesten op bezoek bij Oirschot Vooruit. Iedereen was super gebrand om ze te ver-
slaan, zeker omdat we de laatste wedstrijden tegen Oirschot niet verloren hebben. Het werd uiteindelijk 
een echte derby met veel strijd- en vechtvoetbal waaruit geen winnaar kwam. De wedstrijd eindigde zoals 
hij begon in een 0-0. Maar het feest in de kantine naderhand was er niet minder om.

De laatste wedstrijd voor de winterstop was er een tegen directe concurrent Bergeijk. Ondertussen is 
duidelijk geworden dat het niet gemakkelijk zal gaan voor de Boys, dus deze wedstrijd moest koste wat 
kost gewonnen worden om niet te ver achterop te raken. Spoordonk speelde slordig en leed veel balver-
lies en was niet echt de bovenliggende partij. Maar omdat de scheids halverwege de eerste helft de keep-
er van de tegenpartij er terecht afstuurde en de bijbehorende penalty benut werd leek het toch goed te 
komen voor Spoordonk. En dat was ook zo, bij rust stond er een 2-0 op het scorebord en ook in de tweede 
helft wisten de Boys het net nog twee keer prachtig te vinden, eindstand 4-0. Zo werd de eerste seizoen-
shelft goed afgesloten en kan er in de winterstop gewerkt worden om deze lijn vast te houden.

1ste Elftal
BLIJVEN ZE IN DE 3DE KLASSE?
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Na de reeks van 6 overwinningen bleken onze eerdere tegenstanders op plaats 7 tm 12 in de competi-
tierangschikking te staan. Tijd voor serieuze tegenstanders dus. Onze status van lijst aanvoerder boezem-
de weinig ontzag in bij de opponent. Van de laatste 5 wedstrijden voor de winterstop werden er 4 verloren. 
Coach Vlemminx had dan ook geen verklaring voor deze extreme verschillen in één seizoenshelft. “We 
hebben erg hard getraind in de voorbereiding en wellicht hebben we wat te vroeg gepiekt”. “Bovendien 
kregen we de bovenste drie achter elkaar tegen en dan merk je dat dat toch hele andere koek is ” anal-
yseert hij scherp terwijl rechterhand T. v Rooij instemmend knikte. “We gaan daarom ook maar weer 
een dag met het team op stap” zegt hij: “Dat kost aan de ene kant een hoop energie maar wellicht geeft 
dat weer een positieve impuls aan onze prestaties”. Ook vaste vlagger Van Oirschot heeft geen pasklare 
���������Ǥ�ǲ����������������������������������������������������������������������������������ƪ�������������
er ook niet veel meer aan veranderen” sprak hij, terwijl ze daarna alle drie tegelijk uitspreken er nog zeker 
van te zijn dat het derde zich nog kan mengen om de bovenste plaatsen en er wellicht een spannend com-
petitieslot in kan zitten. Gezien de opkomst op de winterstoptrainingen hebben de spelers precies dezelf-
de gedachte en overtuiging.…

�����������������ƪ������������������������������������������������Ǥ��������������������������������-
�������������������������������������������������������ƨ��������������������������������������������
veel gevallen een volledige reservebeurt. Maar nu er geen wedstrijden op het programma stonden konden 
we ervoor gaan. En we gingen op tijd. 18:00 uur verzamelen. En breng in ieder geval € 80,- mee. De organ-
isatie zag de dorst in de ogen van de binnendruppelende spelers. Er gingen geen vrouwen mee. Snel werd 
de inleg verhoogd met een tientje. Reeds om 11 uur werd er een nieuwe lapgeld telling gehouden en was 
de conclusie dat we meer hadden moeten lappen. Waarschijnlijk dan. We moesten nog tot 04:00 uur. Om 
daarna nog iemand op te gaan pikken in een soort jeugdhostel met grote sloten op de deur.

�����͠�������������������������������������������������������������������������������ƪ�������������
de ruit. Het bleek dat de organisatie een Cocktail workshop had geregeld. En na een mooie uitleg over de 
drooglegging en hoe cocktails ontstonden was het tijd om alcohol te mengen. In 4 teams met zelf be-
dachte namen als “ Proost” en “Team Round-up,  ook voor anticonceptie” werd hetgeen voorgedaan door 
���������������Ǥ����������������������������������������������������������ƪ�����������������������������-
��������������´������������������������������Ǥ��������������������������������������������������������
werken van de geproduceerde cocktails. Ondertussen werd toch wat bier aangerukt. 

We verbleven in dezelfde tent totdat enkele van ons weer binnen wilde komen na een versterking van de 
maagbodem. Netjes vooraf gevraagd, dat wel maar de twee man die buiten moest blijven vroegen zich af 
waarom de rest dan wel gewoon weer naar binnen mocht. Daar kregen de “V” dragende eencelligen aan 
de deur ook geen antwoord op verzonnen en dus moest de rest ook maar weer naar buiten. Zonder reden 
werden we met de hele groep één voor één naar buiten gewerkt, al dan niet voorafgegaan door enkele 
stompen op maagniveau. Zoals het bekende spreekwoord  “T zijn altijd de mensen met een grote bak-
���������������������������������������������Ƥ�����ǳ���������ǡ�������������������������������������������
degene op die met z’n grootste bakkes altijd voorop staat als er sensatie te vinden is. Nee, ze kiezen voor 
de weg met de minste weerstand en pakken het bleue jongetje dat ocherm ook één keer met z’n vingertje 
naar een uitsmijter durft te wijzen: Bart Witlox. Deze werd onder luid gejuich van twintig man om 04:10 
uur losgelaten vanuit z’n jeugdhostel waarna we besloten het volgende uitje gewoon weer in het buiten-
land te organiseren. 

Naam en adres bij redactie bekend.

3de Elftal
TIJD VOOR SERIEUZE TEGENSTANDERS
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Wilhelmina 8 – Spoordonkse boys 4
Vandaag hebben we gevoetbald tegen Wilhelmina 8, een tegenstander die tot dusver weinig gepresteerd 
heeft in de competitie (10 punten uit 8 wedstrijden). Daarbij hadden we een ruime selectie aan spelers 
– welgeteld 14, inclusief 2 spelers van de A1. Zowel de coach als onze vaste keeper konden er vandaag 
niet bij zijn, maar dit weerhield er ons niet van om met een positieve instelling naar Den Bosch te rijden. 
Eenmaal op het veld gearriveerd begonnen we fel aan de wedstrijd. Uit de eerste drie corners kon ook 
drie keer vrij gekopt worden op goal, maar deze gingen helaas over / naast door de sterke wind. Na 40 
minuten kwam door een spectaculaire kopbal van Jeroen ons team op een 0-1 voorsprong. Uiteindelijk 
zorgde Frans er nog voor dat de eindstand op 0-2 kwam. Het voetbal kwam goed uit de verf vanwege het 
kunstgras. In voorgaande wedstrijden hebben “graspolletjes”er vaak voor gezorgd dat we nipt verloren. 
Na deze eerste overwinning was – helaas – de kantine dicht, dus zijn we met het team bij de Mac uit eten 
geweest. Hierna is er nog “eentje” gedronken op de toekomst van het 4e, en is de platte wagen geregeld 
voor het einde van het seizoen. Groeten, Jos Vlemminx 

FC Frotters 28 – Spoordonkse Boys 4 
Vandaag is opnieuw een speciale dag, want na de overwinning van vorige week mag ik nu ook mijn 
tweede competitiewedstrijdoverwinning in het shirt van de Spoordonkse Boys vieren. We hadden natu-
urlijk afgesproken om met zijn allen de dag voor de wedstrijd geen alcoholische dranken te consumeren 
en om voor 22:00 uur samen naar bed te gaan. Dit bleek opnieuw te werken. Al in de 15de minuut, na onze 
zoveelste aanval, kon ik op aangeven van Jos Vlemminx de bal bij de tweede paal binnenglijden. Amper 10 
minuten later kregen we een vrijetrap op 25 meter. Andrew van de Wal was de uitverkorene om deze bin-
nen te doen. Tot onze verbazing koos hij er voor om de bal niet direct op doel te schieten, maar om de bal 
op zelf ingestudeerde wijze met stuit en op scheenhoogte klaar te leggen voor de voeten van Bram van 
Rooy. Uit beleefdheid schoot Bram de bal niet met een streep in de kruis en gaf de keeper nog een kansje, 
maar die vond het na 25 minuten nog te vroeg om zijn shirt vies te maken. 

Natuurlijk hadden we de wedstrijd in de eerste helft al op slot kunnen gooien, maar om de coach nog een 
beetje in spanning te houden voor zijn eerste competitiewedstrijdoverwinning van het seizoen, hebben 
we hier nog even mee gewacht. Pas in de 65ste minuut vonden we dat onze trukendoos dicht kon en we 
iedereen uit z’n lijden moesten verlossen. Rens van Kronenburg nam deze verantwoordelijkheid op zich en 
�����������Ƥ������͘Ǧ͛�������Ǥ�������������������������������������������������������������������������
met zes man onze keeper Sam van de Wal op en gooide hem het doel in. De scheids liet doorspelen en de 
bal werd binnengekopt. Natuurlijk roken we een goedmakertje van de scheids en deze liet dan ook door-
spelen nadat Jos met twee gestrekte benen de bal van de verdediger afpakte, voorgaf en ik de 1-4 kon 
maken. Nu nog even winnen, verliezen en gelijkspelen en dan op naar ons 10-puntenfeest op 20 decem-
ber. Frans de Haas

Spoordonkse boys 4 – Oisterwijk 2
De afgelopen weken hebben we de opmars naar boven ingezet met verschillende mooie overwiningen. 
Dit wilde we een vervolg geven tegen de koploper: Oisterwijk. Het begin van de wedstrijd was voor Oister-
wijk en ze scoorde dan ook de 0-1. Vervolgens namen wij de overhand en scoorde we 3 mooie goals waar-
door we met een 3-1 stand de rust in gingen.  Na rust ging het toch helemaal mis. Een iets te enhousiaste 
tackle in onze eigen 16 zorgde ervoor dat Oirsterwijk een penalty mocht nemen en op 3-2 kwam. Vervol-
gens zorgde een klutsbal voor de 3-3 en een kopbal voor de 3-4. Wij waren helaas niet meer in staat om 
deze fouten goed te maken en dus ging Oisterwijk met de punten naar huis.  Groeten, Ron Karton 

4de Elftal
GOED GEOLIEDE TREIN
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Spoordonkse Boys 4 – Zigo 6
Na een avondje Freestyle festival en twee uur nachtrust achter de kiezen begonnen we ‘fris’ en vol goede 
moed aan de warming-up. Omdat we uit nipt verloren hadden en zij ons als het betere team beschou-
wden, waren we gebrand op revanche. Na enkele keren tegen een bal aan geschopt te hebben en ‘prrprr-
prrr borsten!’ te hebben geroepen, begon dan de wedstrijd. Door onze goed geoliede trein gingen we met 
2-0 de rust in. Na een snelle powernap in de rust begon de 2e helft. Zigo scoorde de 2-1. Enkele minuten 
later na een uitstekend optreden van de scheidsrechter liep de tegenstander van het veld en de wedstrijd 
werd gestaakt. Geen vervolg, de drie punten in Spoordonk gehouden. De twee uur nachtrust hebben niet 
echt bijgedragen aan het lange termijn geheugen. Groeten, Joep van de Wal. 

Zo, da’s een hele poos geleden, dat jullie iets van het 5e elftal van de Boys hebben vernomen.
Althans van het nieuwe 5e, want u kent ons natuurlijk nog als Spoordonkse Boys 4.

Maar dit jaar hebben we stuivertje gewisseld met de jonge generatie en zijn we dus een elftalleke lager 
uitgekomen. Maar niet getreurd, want de harde kern van dit kwaliteitselftal is nog intact. En met een 
aanvulling in de persoon van generaal-majoor W. Vromans, worden we ook niet bepaald slechter. Als ie er 
������������ǡ����������������������������������������������������ǡ��������������������ǯ������´������������-
eltoren! Let wel: Voor de “Je suis Charlie” tijd.

Terug naar de velden, als je het zo nog kunt noemen althans. Want dachten jullie ook niet dat het Beach 
Volleybal Toernooi van DVR dit najaar op ’t Horstje alsnog zou worden gespeeld, bij de aanblik van die 
grote bulten zand op de parkeerplaats en wat later op de velden? Je kon er zowaar zandgebakjes van mak-
en. Sommige van ons kregen dan ook spontane E3-strand-gevoelens en 
������������������������´��������������������������������������Ǥ

Anderen kregen er romantische gevoelens bij (soort strandwandeling 
�����������������������Ȍ���������������������������������������´�������
hun geliefde. Het moet nie gekker worre!

Zo hebben we dus zowaar 2 bruiloften in ’t verschiet!
En wie weet wie er nog volgen……… (Basje? Böllus?)

Maar allee….. zand erover. Terug naar de grasmat dus.

De eerste 5 wedstrijden verliepen erg moeizaam dit seizoen, met een paar 
onnodige verlies-partijtjes, o.a. tegen het veel zwakkere groen-witte team 
van Ad van Straten. Maar die pakken we wel terug op Moorland. De daaropvolgende wedstrijden ontaarde 
in een wederopstanding van ons prachtige elftal. Het begon te lopen, we hadden wat meer geluk en…. 
onze selectie raakte steeds voltalliger. Onze coach kan gelukkig heel goed met dit soort luxeproblemen 
omgaan en dus werd de positieve lijn voortgezet tot aan de winterstop, met als resultaat een hele mooie 
6e plek. OK, voor het kampioenschap hebben we iets te laat opgetoerd, maar een top 3 moet haalbaar 
zijn.

Tenzij er zand in de motor komt natuurlijk. Dat weet je maar nooit.

We houden jullie op de hoogte.
Tot de volgende Dribbel!

5de Elftal
STRANDWANDELINGEN
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2015 is het alweer, en dit wordt pas mijn eerste bijdrage aan een Dribbel van dit seizoen.
Maar dat is op zich minder opvallend dan je op het 1e gezicht zou zeggen. Want er is namelijk pas 1 Drib-
bel uitgebracht dit seizoen! Jammer. Met nu al een heel gedateerde voorkant!?

Maar het is dus januari 2015 en wij als Spoordonkse Boys 6 hebben tot nu toe 12 wedstrijden gespeeld. 
Hierin hebben we 3 overwinningen geboekt, 1 gelijkspel en 8 verliespartijen.
Het doelsaldo bedraagt -/- 27 , bij 15 doelpunten voor en 42 tegen. Hiermee bekleden we de 10e  positie, is 
EDN ’56 4 koploper en Beerse Boys 12 hekkensluiter. Er ten opzichte van die laatste doen we het toch echt 
heel goed. Die hebben al hun 13 wedstrijden verloren, bij een doelsaldo van -/- 68! We zijn zo slechts dus 
nog niet, haha!! Onze topscorer is met 4 doelpunten niemand minder dan KOEN VAN BOMMEL!!!

Van onze aanwinsten doet Teun van de Ven ’t heel goed, maar heeft Roel op ’t Hoog zijn draai nog niet 
helemaal gevonden. De scherpte voor de goal laat wat te wensen over. Wij denken dat hij ‘s nachts te vaak 
scoort bij de vrouwtjes en dan op het veld geen kruit meer over heeft! Maar het komt helemaal goed met 
Roel hoor! Daar zijn we van overtuigd. Wel, 12 wedstrijden gespeeld. Wat is het algemene beeld daarin? 
Wat is het vernoemen nog waard na een half seizoen?
In ieder geval dat we vaak heel aardig aan de wedstrijden beginnen. Leuke aanvallen opzetten. Kansen 
afdwingen. Maar die helaas heel vaak vergeten af te ronden. En dat even later niet opletten en een knullig 
doelpunt tegen krijgen. Ook dat Cees van de Poll nog altijd zeer gevat is met heel bijdehante opmerkin-
gen.

En in ieder geval ook dat de derby tegen Oirschot Vooruit op ons eigen sportpark met 3-2 werd gewonnen. 
Dit was een echte derby met veel strijd en inzet, maar met ook goed voetbal. Door goed druk zetten op 
hun verdediging kregen we hun rechtsback zover om zijn eigen keeper te passeren. 1-0. En de 2-0 kwam 
uit een corner van Johan Verhagen op naam van Peter van Overbeek. We bleven sterker met lange ballen 
achter hun verdediging (i.v.m. een laag staande zon), maar uit een counter kwam Oirschot terug tot 2-1. 
Dat duurde echter maar even, want Dirk van de Poll ontfutselde hun stopper de bal na goed druk zetten 
met het gehele team en zorgde voor 3-1. En ondanks rood voor hun linksback, kwam Oirschot het laatste 
kwartier toch nog heel sterk opzetten. Alex van Lijsdonk keepte echter een goede wedstrijd en maak-
te elke aanval onschadelijk. Op een penalty na hands had hij echter ook geen antwoord. Maar genoeg 
was het wel, en zo bleven de 3 punten in Spoordonk. De andere derby, tegen Beerse Boys, werd met 0-1 
gewonnen. Dat was een inhaalwedstrijd en dus zette dat team allerlei andere spelers in om te proberen 
de eerste punten van het seizoen binnen te slepen. Daaronder ook ‘good old’ Bas van den Oord. Maar die 
hield ’t maar zo’n 10 minuten vol. Ook het spelen op kunstgras hielp niet mee deze ochtend. Maar door 
een goal van match-winner Koen van Bommel en wederom sterk keepen van Alex namen we de punten 
mee.

Tenslotte kan ook niet onvermeld blijven dat Frank van der Hamsvoort dit jaar de Einstein in moest lev-
eren aan een teamgenoot. Dat Han van Heesch hele mooie ‘Lonsdale’ handschoenen heeft, en daar zo blij 
���������������������������ǲ��������Ǧ������ǳ�Ƥ����������������Ǥ�
En dat Han en Ike van Iersel kenbaar hebben gemaakt dat Helmus Schreppers hun “grote voorbeeld” is en 
ze daarom dezelfde truien willen dragen. 

Groeten, Henri Vlemminx 

6de Elftal
ZIJN ZO SLECHT DUS NOG NIET
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Het is vrijdagavond 9 januari en zojuist is in Frankrijk met geweld een einde gekomen aan 2 gijzelingsac-
ties. De hele wereld en dus ook Nederland houdt zich nu bezig met de vragen: “Hoe moet het nu verder 
met de wereld?”, “Wat bezielt die terroristen en geloven ze echt dat in het paradijs ruim 70 maagden op 
hen zitten te wachten (en waarom zijn die nog maagd, zijn ze zo lelijk)?”.  “Komen er nu ook aanslagen in 
Nederland?”. Ik hou me daar niet mee bezig, ik heb wel belangrijkere zaken aan mijn hoofd. Want ik heb 
een verslagje te schrijven. Dit keer 2 mailtjes van de veurzitter om toch echt op tijd iets te schrijven. Nou 
ja, beter dan de 0 berichten van de vorige deadline. Toen wist ik van niks. Dit is mijn eerste verslag van het 
seizoen dus. Een seizoen dat alweer halfweg is. Waar kan ik over schrijven? Gisteren heb ik ten einde raad 
mijn maten geraadpleegd. Ze weten het altijd zo goed dus ik dacht: “die kunnen me vast een paar tips 
geven”. Maar nee hoor, een paar grappig bedoelde hints. Over het mooiste meisje van een naburig dorp 
dat menig hart sneller doet kloppen bijvoorbeeld. Nou dat lijkt me wat privé en zo groot is dat dorp ook 
weer niet. Iets te melden over het feest van John en Irma? Die waren 12,5 jaar getrouwd. In de zomer had 
Harrie al een goed voorbeeld gegeven door ons allemaal uit te nodigen voor zijn 25-jarig huwelijk. Nu kon 
John dus ook niet achterblijven en bij de Merode dronken we ook weer meer dan goed voor ons was en 
������������������������������������������Ʀ�ơ������Ǥ������������������������������������ǡ�������������
������������������ǡ���ǯ�����Ƣ���������������Ǩ�����������������������������������������������Ǥ�������
������������������������������������Ǥ�����͚�����������������������������������������������������Ƥ���������Ǥ�
Verder ook weinig mis met dit feestje.  Alle anderen die iets te vieren hebben, moeten uiteraard zelf weten 
of ze ons uitnodigen maar ieder feestje is natuurlijk gezelliger met ons erbij!

Voetbalnieuws dan? Tja, dat is er niet zo veel. We presteren redelijk en staan volgens mij zo ergens net 
boven de middenmoot. Paul Nouwens speelt week in week uit de sterren van de hemel maar is dat nieu-
ws? Uiteraard is ons team constant in ontwikkeling en ook dit seizoen hadden we een nieuwkomer. En wat 
voor een? Een echte buitenlander. Vitor komt uit Portugal en volgens Jarno kon ie wel iet mee un bölleke. 
Dat was goed om te horen. De afgelopen jaren hebben we al meerdere buitendorpse spelers aangetrok-
ken en dat is goed voor de sfeer maar of we er voetbaltechnisch altijd goed aan gedaan hebben….daar 
zijn de meningen over verdeeld. Maar Vitor zou het gaan maken. Nu had ik al gezegd dat ik een aantal 
wedstrijden had gemist maar uit tegen Zwaluw was ik er even bij. Vitor ook. Wat we daaruit op konden 
maken was dat Vitor qua voetbaltechniek niet echt boven de middelmaat uitstak en een goei pötje bier 
lust. Ook een sigaretje is hem niet vreemd en eten kan ie ook goed. Past er prima tussen, zou je zeggen. Al 
snel kwam echter bij Vitor het besef dat spelen bij de Veteranen van Spoordonkse Boys toch echt nog wat 
te hoog gegrepen was en hij hing zijn schoenen aan de wilgen. Daar tegenover staat de terugkeer van Bart 
de Groot op de velden. Na een blessure leek zijn carrière over te zijn maar sinds kort doet hij weer mee. 
Het is ook een taaie rakker. Een tijdje terug reed hij in de vrieskou met een kapotte autoruit op en neer 
naar Hongarije. Zaken zijn zaken en er moet brood op de plank komen. Dan ben je een bikkel, vind ik. Dat 
die ruit kapot was gegaan was dan weer een beetje dom maar ja. Bart is terug! 

De wedstrijd tegen Beers werd gelukkig afgelast, ik denk vanwege de storm.  En voor “Spoordonk got tal-
ent” hadden we ons al eerder afgemeld. Een organisatie die ons op voorhand opdraagt om “Mon amour” 
van BZN te gaan zingen, kunnen wij natuurlijk niet serieus nemen. Ik denk dat ze in de war zijn met de 
vorig veteranen. Bovendien, ons talent is wekelijks om 4 uur te bewonderen. Zo nu en dan is er nog een 
plaatsje naast het veld vrij. Jullie zijn dus van harte welkom! 

Groeten, Jan Swaans 
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Dames 
4DE PLAATS MOET HAALBAAR ZIJN

De dames van Spoordonkse Boys zijn goed bezig aan het seizoen 2014-2015. De bekerwedstrijden
werden nog verloren maar werden ook beschouwd als oefenwedstrijden. Omdat de dames zonder leiders 
zaten ben ik op 14 september toch weer overstag gegaan. Ik ga nu samen met de dames proberen om er 
meer voetbal in te krijgen en ik vind dat we zeker op de goede weg zijn. Er wordt redelijk en veel rustiger 
gespeeld, maar het kan altijd beter. De eerste wedstrijd van de competitie was uit tegen SVSOS, hier was 
ik nog niet bij maar deze werd met 3-0 verloren.
 
Op 21 september moesten we thuis tegen Acht.
We begonnen goed en stonden meteen met 1-0 voor, voor rust scoorde we nog 3 keer.
Na de rust bleven we lekker tikken en waren er goede aanvallen. De eindstand werd 8-0
dus werd Acht met 8 goals tegen naar huis gestuurd.
 
28 september uit naar HMVV.
Dit is een stugge ploeg. We komen door een onterechte vrije trap met 1-0 achter. Omdat wij lekker fel en 
goed bleven jagen werd het net voor rust 1-2. Dan smaakt de thee toch wel lekker.
In de 2e helft gingen we door waar we de 1e helft gebleven waren. Binnen 10 minuten was het 1-4 wat 
later ook de eindstand was omdat wij niet meer zo nodig hoefde.
 
5 oktober thuis tegen Nederwetten. Zeker één van de kampioenskandidaten. 
Bij ons zat wel alles tegen: vakantie,zieken en dames die moesten werken. Nederwetten is een heel goed 
elftal dat goed op elkaar ingespeeld is en een geweldige keepster hebben.(heeft tot nu toe nog maar 2 
goals tegen). In de 12e minuut komen we met 0-1 achter. Wij dwingen bijna niets af en er lukt ook maar 
weinig. In de 2e helft toch maar een paar omzettingen gedaan. Ria in de goal zodat Tess het elftal kon ver-
sterken. Dit pakte helemaal verkeerd uit. Nederwetten scoorde in de 65e-67e en 82e minuut. Ria ging ook 
nog door haar enkel zodat Anke in de goal moest. Een wedstrijd om snel te vergeten. ( en voor mij aanleid-
ing om nooit meer actief mee te voetballen).
 
12 oktober Spoordonk kermis. 9.30 uur uit naar RKVVO.
Ondanks het vroege tijdstip toch een goede wedstrijd gespeeld. Wij scoorde in de 22e en 42e minuut. Als 
we wat rustiger waren gebleven, hadden we zeker 2 goals meer gemaakt. Liz heeft een goede wedstrijd 
staan keepen en wij maakte in de 88e minuut de 0-3. Zo ga je toch lekker kermis vieren.
 
19 oktober thuis tegen Taxandria. Ook 1 van de kampioenskandidaten.
De 1e helft konden we nog goed mee over, met kansen voor beide teams 0-0.
In de 47e minuut kwamen we met 0-1 achter maar Anke scoorde in de 52e minuut de gelijkmaker. Tot een 
kwartier voor tijd was er niets aan de hand, maar toen gaf Taxandria gas en overklast ons op conditie, zij 
scoorde in de 75e-88e en 89 minuut dus verloren we met 1-4.
 
2 november uit naar ODC.
We begonnen heel slap aan de wedstrijd mede omdat ik vertelde dat ODC niet veel voetballend
vermogen in zich had. We waren wel de hele wedstrijd beter maar als je je borsten wilt beschermen met je 
handen en daar valt dan de bal op en je krijgt dan een penalty tegen!!!!!!!!
Ook werden onze spitsen constant teruggevlagd voor buitenspel. We verloren dus met 1-0 maar
we hebben geluk dat ODC nog naar Spoordonk moet komen.
 



9 november uit naar Beerse Boys. Ook een titelkandidaat.
Beerse Boys is een ouder elftal met bekende voor ons in de gelederen ( Susan, Mandy ).
Ze lieten wel aan ons zien hoe voetbal gespeeld moet worden. Direct spelen en niet lopen met de
bal, en elkaar heel goed coachen. We verloren kansloos met 8-0. We gaan wel proberen om op
SUPERSUNDAY meer tegenstand te bieden.
 
23 november thuis tegen RKDSV.
Dames hebben vandaag laten zien wat ze op de training geleerd hebben. Coachen en de bal lekker rond 
tikken. RKDSV werd meteen onder druk gezet en wij beschikte over een betere conditie. Veronique was 
vandaag op stoom en scoorde in de 12e-20e en 50e minuut. Anke maakte de 4-0 in de 82e minuut. De 5-0 
was ook leuk, die kwam uit een corner ( geleerd op de training ) en werd gescoord door Susan V. in de 84e 
minuut. Mooie overwinning en voor mij een leuk verjaardagskado.
 
30 november uit naar Audacia.
Vandaag zijn 6 dames afwezig vanwege een festival. Audacia is een team dat dit jaar voor het eerst is 
begonnen, ze hebben nu al een doelsaldo van 11 voor en 118 tegen. Wij onderschatte ze niet en de goals 
vlogen er in. Samantha scoorde in de 3e-6e-15e-34e-59e-75e en 84e minuut ( 7x). Susan V. maakte de 
andere 4 goals in de 10e-18e-78e en 83e minuut. Het was vandaag wel ijzig koud, Tess heeft de 1e helft en 
Lotte de 2e helft gekeept om toch een beetje warm te blijven. Eindstand 0-11.
 
14 december uit naar Nederwetten ( laatste wedstrijd voor de winterstop ). 
We hebben vandaag een goede wedstrijd gespeeld. Nederwetten werd goed vast gezet en we gaven geen 
kansen weg. Met de rust was het nog 0-0 en voor beide teams weinig kansen. Meteen in de 2e helft maak-
te Nederwetten gelukkig 1-0. Wij bleven in een overwinning geloven en gingen vol op de aanval. Vero-
nique ging alleen op de keeper af maar kwam net iets te kort om af te drukken. In de 90e minuut maakte 
Nederwetten de 2-0 zodat wij toch met een goed gevoel en opgeheven hoofd het veld verlieten.
 
We gaan ons nu opmaken voor de 2e competitiehelft en gaan proberen er leuke wedstrijden
van te maken. Met nog 7 thuiswedstrijden en 4 uitwedstrijden moet de 4e plaats in de competitie
haalbaar zijn.   

Met vriendelijke groet, 

Ria van Ham. 
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Jeugdcommissie  

De winterstop is voorbij en we zijn begonnen aan de voorjaarsreeks. De A1, B1, C1 en D1 gaan verder in 
hun competitie (allen 2e klasse) en de rest begint weer aan een nieuwe ronde. Als we terugkijken naar de 
teams in de eerste competitiehelft  dan zien we wisselende resultaten.  

De A1 doet het boven verwachting goed en ze draaien in de subtop mee in de 2e klasse. Nadeel is dat ze 
een paar langdurige blessures hebben waardoor ze wekelijks een beroep moeten doen op vooral de A2 
maar die lossen dat keurig op. Dat zegt zeker iets over de spelers en begeleiding van de A2, complimenten 
daarvoor. Ze helpen de A1 goed en daarnaast draaien ze zelf ook lekker mee. Ook na de winterstop blijven 
ze de A1 helpen en krijgen ze versterking van Niels Beekmans, Jan van de Wouw en Erik van de Sande uit 
de B2 omdat we dit team helaas moesten opdelen. Want ook de B2 kampte met blessuren net als de A1, 
B1 en de 2 C teams.  We hebben het lang proberen uit te stellen, in de hoop dat de blessures zouden 
meevallen maar het lukte niet langer. De B2 is verdeeld over de A2, B1, C1 en C2. Heel sneu voor dit team 
en de leiders en trainers maar in goed overleg met alle leiders van de C, B en A hebben we de knoop 
doorgehakt  in november. Door de spelers van de B2 is het ook keurig opgepakt, complimenten daarvoor 
mannen! Hopelijk gaan jullie met veel plezier nu mee voetballen in het team waarvoor je de voorkeur 
uitsprak. Alle spelers zijn verdeeld obv hun voorkeur of ze stopten. En voor de keeper Bram hebben we 
een oplossing gevonden door om beurten te keepen bij de C, B en A2. 

Bij de B1 komt Mark van Heesbeen erbij. De B1 speelt boven verwachting mee in de 2e klasse en staat nu 
zelfs bovenaan. We zullen zien of ze het gaan redden en dan een bijzondere prestatie gaan leveren door 
in de 1e klasse te gaan spelen, dat is lang geleden voor een jeugdteam denk ik. De C2 krijgt er 2 jongens 
bij nl. Jens van de Poll en Dirk v Oirschot. Dirk v.d. Poll komt mee als leider / trainer vanuit de B2. Eric en 
Johan stopten als leider voorlopig en Johan Verhagen gaat de A1 mee trainen. In de najaarsreeks eindigde 
de C2 goed in de middenmoot dus met de versterkingen lukt het misschien wel om naar boven te kijken. 
Bij de C1 gaan Wesley  Witlox en Jordi Vermeer meedoen en dat team moet samen de spirit gaan vinden 
om uit de degradatiezone te komen. Het moet kunnen lukken jongens, met zijn allen. De D1 doet het ook 
erg goed en staat keurig derde in de 2e klasse! De D2 had het erg zwaar dit najaar. We hebben ze nog een 
klasse lager in laten delen na een paar wedstrijden en daarna ging het wat beter. Na de winterstop en in 
een nieuwe competitie moet het lukken om wat vaker te gaan winnen en vooral plezier te hebben samen. 
De E1 heeft ook een zware competitie gehad met goede tegenstanders. Ze hebben zeker weten ook veel 
geleerd. De E2 krijgt in het voorjaar hopelijk wat minder goede tegenstanders zodat ze meer kans maken 
om punten te halen. Dat lukte nu niet goed maar hopelijk leerden jullie wel veel van de leiders en train-
ers en heb je plezier samen. De F1 eindigde keurig in de middenmoot en dat is heel goed gedaan. Met de 
goede teamspirit zit er misschien na de winter nog wel meer in, wie weet. Dan de F2; die werden kampio-
en! Keurig gedaan samen met de 3 leiders en wij weten wel wie van hen de meeste inbreng had (Corné!).  
Ons G team staat keurig in de middenmoot en maakte al 40 doelpunten. Ze kregen er 41 tegen dus daar 
moet leider A3 met zijn verdedigers-ervaring nog wat aan knutselen, dan haal je nog meer punten. Maar 
we weten ook zeker dat jullie veel plezier hebben en dat is het belangrijkste. 

Het gaat dus over het geheel genomen best goed. Als JC hopen we nu vooral dat in de voorjaarsreeks 
teams als de E2 en D2 wat minder sterke teams tegen gaan krijgen zodat ze wat vaker kunnen winnen. 
�����������������������������������������������������������������ǡ������������Ƥ����Ǥ����������ǡ�����������ǡ�
���������Ƥ�����������������������������������������������������������������������Ǯ�������ǯǤ

Sjack van den Hout namens de Jeugdcommissie
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DE ELF VAN....
JOHN ROEFS 

5. Maurice Witlox
�����������������������Ƥ����ǡ�
we kunnen hem niet missen.

4. Renzo Smetsers (Bzn)
Asteblief !!!

3. Marco Rijnen 
Om zijn smoesjes voor het afmelden: virus 

op zijn computer, auto in de boom.

2. Bart de Groot 
Goed dat hij weer terug is bij de 

Veteranen.

1. Erik van de Poll
Ging bij Pupillen 4 tijdens wedstrijd achter zijn goal staan te pissen.

6. Frank vd Meijden 
Wereldgozer en goede voetballer.

7. Taco Heidinga
Zie hem nog na 5 minuten van het veld 

af strompelen uit bij Broekhoven na een 
schop van Theo Lee.

8. Bart vd Sommen (C)
Ondergewaardeerde speler en mijn 
aanvoerder omdat hij wekelijks laat 

zien dat hij dit aankan.

10. Jan den Tommes
Dankzij Jan z’n blikjes dextro energy hebben we het 

kampioenschap met het 2e behaald in 1988.

11. Tonnie van Vechel
In de jeugd goed voor vele doelpunten, was een 

hele grote (!) geworden.

9. Wim Neggers
Haalde achter de bal op, speelde hem naar voren, 

gooide hem voor en kopte hem zelf in.

Speelstijl: Maakt met dit elftal geen verschil!!

Trainer: Albert Swaans
Aan Albert hebben we de bekerwinst met de A1 te danken (volgens Albert tenminste).

Reserve 1: Wim Vromans 
Jammer genoeg heeft hij door blessures er niet uit kunnen halen wat erin zit.

Reserve 2: Jan Put
Zal altijd een talent blijven (bij mij zit het erin dus ik hoef niet te trainen).



www.fairsports.nl

www.hollandairpumps.nl
Geeneindseweg 8

Peter Heijms
06 - 51068083

5688 JT Oirschot
Johan van de Looy
06 - 51576573
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Bericht van het Bestuur!

Beste leden, ouders van leden, supporters en iedereen die Spoordonkse Boys een warm hart toedraagt en 
dus regelmatig op onze en andere voetbalvelden te vinden is. 

Op 3 December 2012 stond Nederland op zijn kop. De grensrechter Richard Nieuwenhuizen was overleden 
door voetbalgeweld. Een vrijwilliger die op zaterdag ging vlaggen bij de wedstrijd van zijn zoon en dit 
moest bekopen met de dood. We waren het er allemaal over eens: dit was verschrikkelijk en we moesten 
er voor zorgen dat dit nooit meer zou gebeuren.

Ook wij als Spoordonkse Boys hebben binnen onze vereniging aandacht besteed aan het zinloze geweld 
op en rond de voetbalvelden. Er zijn gesprekken geweest met onze jeugdbegeleiders en ook bij de se-
nioren is er aandacht besteed aan deze zaak en zijn de normen en waarden binnen onze vereniging 
wederom onder de aandacht gebracht. We hebben o.a. door leden van onze vereniging op ons sportpark 
tegels laten leggen met de tekst: “Spoordonkse Boys is tegen zinloos geweld”. U zult ze vast gezien heb-
ben. Nu zijn we ruim twee jaar verder en gelukkig zien we dat het geweld op en rond de voetbalvelden is 
afgenomen. 

Toch lijkt het dat we als mensen snel vergeten en weer vervallen in onze oude gewoonten. Helaas lezen 
en horen we toch nog regelmatig over gewelddadige incidenten op en rond de velden.  Gelukkig valt het 
bij Spoordonkse Boys allemaal erg mee. Toch menen wij als bestuur dat het goed is om onze normen en 
waarden onder de aandacht te blijven brengen. We zullen de komende uitgaven van de Dribbel dan ook 
aandacht besteden aan de gedragregels binnen onze club.  Uit deze gedragregels hebben wij 11 basisre-
gels geselecteerd die op de pagina hiernaast terug te zien zijn.

Industrieweg 7  Oirschot   tel. 0499-571375
www.mercx.nl
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Nino, kun je wat over jezelf vertellen?
“Ik ben Nino van de Wal, 23 jaar woonachtend aan de Geeneindseweg in Spoordonk, heb 1 zus en 
3 broertjes. Ik studeer en woon in Antwerpen, maar kom in het weekend vaak naar huis. Naast het 
voetballen houd ik van hardlopen, motorrijden en lezen en ben ik laatst begonnen met tennis lessen. 
Ook heb ik mijn vaarbewijs maar helaas nog geen jacht. Ook heb ik geen vriendin.”

Wat studeer je in Antwerpen?
“Momenteel studeer ik aan de Universiteit van Antwerpen waar ik mijn doctoraat in toegepaste economie 
uitvoer. Hiervoor schrijf ik een promotieonderzoek op het gebied van innovatie, strategie en organisatie, 
dus in de management richting.”

Je bent een echt een man van de wereld, een half jaar Milaan gehad, nu woon je in Antwerpen. 
Is Spoordonk te klein voor jou?
“Spoordonk past er goed bij maar er is meer dan dit dorpje. Het is leuk voor even zoals in het weekend, om 
mijn vrienden weer te zien en de rust van het platteland te ervaren. Maar ook buiten Spoordonk heb ik het 
erg naar mijn zin. Milaan was geweldig en ook nu in Antwerpen heb ik mijn plek gevonden. 
Ik vind het allebei goed, weggaan en thuiskomen is altijd goed eigenlijk.”

Toch blijf je voetballen bij Spoordonkse Boys, wat vind je van de club?
“Ik vind het een gezellige, hechte vriendschapclub. De club verbindt het dorp als het ware. Het voordeel 
voor mij is ook dat ik aan een dag in de week genoeg heb om iedereen weer te zien, iedereen ontmoet ik 
vaak op het sportpark en zo ben ik ook weer op de hoogte van de dingen die hier spelen.”

In welk team zit je en heb je misschien ambities voor in de toekomst?
“Ik zit in het derde elftal van de Boys en heb geen ambities om hoger te gaan voetballen. Dit mede omdat 
����������������������������������������������������������������ƪ����������Ǥ���������������������������
dat ik het hogerop bij zou kunnen benen. Het derde staat voor mij voor wat ik van Spoordonkse Boys vind. 
Hier staat de gezelligheid en sportiviteit gelijk aan en soms zelfs boven prestatie, dat vind ik heel 
belangrijk. Wanneer je hoger voetbalt is presteren natuurlijk belangrijk.”

NINO VAN DE WAL
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“Het 3de staat voor 
mij voor wat ik van 
Spoordonkse Boys 

vind.”



Denk je nog kampioen te kunnen worden met het derde?
ǲ�������������´������������������Ǥ�������������������������������������������������������������������ǡ������
de laatste wedstrijden hebben we tegen de sterkere teams gespeeld en een paar keer verloren. Nu zie je dat 
we daardoor niet meer in de top van de competitie meedraaien. Als weer eerlijk zijn, zijn er 2 andere teams 
sterker en consistenter dan ons dus al met al zal het lastig worden.”

Wat doe je binnen de club?
“Ik was lid van de sponsorcommissie maar door mijn studie in Antwerpen kan ik niet meer voldoende tijd 
besteden aan mijn activiteiten binnen de sponsorcommissie. Lid zijn van de sponsorcommissie houdt in dat 
je een eigen portefeuille van sponsors. Daarmee onderhoud je het contact en contract en houd je de spon-
sors warm als het ware. Daarnaast ga je ook op zoek naar nieuwe sponsors en houd je de sponsoractiviteiten 
bij, zoals de reclameborden en shirt sponsors. Ook organiseren we het uitstapje van de ‘Club van 100’, 
regelen we een kerst presentje, en zijn we op zoek geweest naar nieuwe sponsor mogelijkheden zoals onder 
andere tegenwoordig op de TV in de kantine te zien is. En waar misschien voor jullie als clubblad ook nog 
mogelijkheden liggen.”

Hoe verloopt het proces van het regelen van een sponsor?
“Dat is heel informeel in een gemeenschap als Spoordonk. Via via vangen mensen het op dat er sponsoring 
gezocht wordt enz. mensen hebben het erover waardoor uiteindelijk de juiste mensen het ook opvangen. 
Ook regiobladen helpen mee, waarin je bijvoorbeeld nieuwe bedrijven ziet die interessant zijn voor de club, 
we doen als het ware geen ‘cold calling’. Dat zou dan ook geen krachtig middel zijn binnen een club zoals 
Spoordonkseboys. Je bouwt er dan geen persoonlijke relatie mee op. Wanneer je een sponsor gevonden hebt 
spreek je een keer af en spreek je elkaars intenties uit. Zo ben je als sponsor in staat om je eigen sponsorpa-
kket samen te stellen, in goed overleg natuurlijk. Bij sommige andere clubs hebben ze bijvoorbeeld vaste 
pakketten voor een sponsor, wat toch voor een beperking van de sponsor kan zorgen, omdat de sponsor dan 
misschien niet het team van zijn eigen kind kan sponsoren omdat er dan nog meer dingen bij komen kijken 
die de sponsor niet aanspreken. Daarom hebben we dat in Spoordonk niet, we proberen de persoonlijke 
band sterk te houden.”

En heb je veel kennis vanuit je studie kunnen gebruiken voor de werkzaamheden binnen de club?
ǲ�����������������������������������Ƥ���������������������������������������Ǥ������������������������
bepaalde interpretatie en benadering van dingen en activiteiten op basis van je achtergrond, eigenlijk van 
��������������Ǥ����������������������������������������ǡ�����������������������Ƥ����������������������������
binnen te halen en te onderhouden. Ik heb bijvoorbeeld wel iets gehad over bedrijfseconomie, marketing en 
sales, maar dat heeft dan indirect bijgedragen, het beïnvloedt je gedachten en de keuzes die je maakt.”

Hoe ziet jouw leven er over 10 jaar uit? Voetbal je dan nog steeds, woon je dan weer in Spoordonk?
“Het is niet zeker dat ik dan nog voetbal. Misschien laag of vriendschappelijk in de zaal. Eigenlijk hoop ik dan 
internationaal te werken waardoor het moeilijker wordt om te voetballen, dus misschien nog een paar keer 
per maand, als het werk dat toelaat en binnen het team past. Stel dat ik dan als consultant werk om advies te 
geven over new business development of innovatie management en ik veel moet reizen, dan is het mogelijk 
dat het makkelijker is om ergens anders te wonen dan in Spoordonk.”

Bij de jeugd zijn misschien jongens die ook ergens anders willen studeren, heb je nog tips voor ze?
“Wanneer je twijfelt, altijd doen. Niet alleen maar denken, maar gewoon doen. Beginnen met rond kijken, 
informatie zoeken en inschrijven bij het juiste orgaan, bijvoorbeeld van je school. Ook al zijn er veel redenen 
om het niet te doen zoals het thuis te goed hebben, het teveel moeten voorbereiden en regelen of het kan 
een aardige cent kosten. Uiteindelijk levert het je erg veel op, meer dan dat het je kost vindt ik. Het geeft mij 
nog steeds voldoening als ik kijk naar de keuzes die ik toen gemaakt heb.”

Wil je tot slot nog iets kwijt aan de lezers van de Dribbel?
“Ik hoop dat jullie me beter hebben leren kennen en ervan genoten hebben. Het is misschien een kort 
interview, maar je kan me altijd aanspreken en een gesprek beginnen. En mocht je nog meer interesse 
hebben of willen weten over mij of denk je dat ik je ergens mee kan helpen, zoek me dan eens op. 
Bijvoorbeeld in de kantine, zo groot is die niet;).”
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����������������������������������������ơ��ǡ�

������������������������������	����������������������������������������������������������ơ��ǡ��������
volgens mij mag zien als een grote eer.

Laat ik zoals iedereen voor mij ook al deed beginnen met mij voor te stellen: ik ben Martien van Oirschot, 
54 jaar jong, geboren en getogen in Spoordonk. Geboren in ’t Ven en sinds mijn huwelijk met Lisette in 
1987, woonachtig in de Sweerts de Landasstraat. Vader van Marly  en Niels. In het dagelijkse leven ben ik 
timmerman; vroeger bij bouwbedrijf van de Wal en sinds 2013 wisselend in de ww  of bij enkele bouwbed-
rijven op contractbasis. Op het moment van dit schrijven zit ik in de laatste dagen van mijn contract en 
kom ik weer vanaf 1 januari in de ww. Dus bij deze, zoek je nog een timmerman of weet je een bedrijf die 
er nog nodig heeft laat het me graag even weten. 

Vroeger bij de jeugd begonnen, even er tussenuit geweest en  vervolgens bij de senioren in het 3e weer 
begonnen en af en toe reserve bij het 1e  want Ad van Tuyl nomineerde mij diverse jaren voor de selectie.  
Later langzaam aan afgedaald van het 4e naar het 6e elftal. Bij het 6e mooie kampioenschappen meege-
maakt.  

Op mijn 48e vond ik het tijd worden om te stoppen en vond ik het mooier om bij de wedstrijden van onze 
Niels te kijken. Wat mij daar bij het 3e opviel; in 1 wedstrijd stonden er wel 4 verschillende vlaggers langs 
de zijlijn.  Stond er een te vlaggen en was hij het niet eens met het spel, hupsakee vlag kwaad op de grond 
en de volgende kwam opdraven die vervolgens aan de beurt was om te voetballen en kwam de wissel-
speler langs de lijn te staan. Tijd om mij aan te bieden als hun vaste vlagger wat ik nu alweer voor het 2e 
seizoen doe. En ik doe het met plezier.  Ach en de wekelijkse was die doe ik er ook maar eventjes bij. (of is 
dat ons Lisette) 

������ơ�����������������������������������������������������������������Ǥ

De ballen, 

Martien van Oirschot.

DE GRIFFEL
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26-10-2014 Acht A2G - Spoordonkse Boys A2
De A2 en de Dixie
Op zaterdagmiddag tegen de bovenste moeten voetballen geeft altijd een bepaald soort spanning. Zo 
ook vandaag. Nu hadden ze bij Acht wel een paar heel goeie voetballers op het veld staan. Maar als je dit 
weet moet je eigenlijk je eigen spel gaan spelen, en dat dit niet mee valt hebben wij weer laten zien van-
daag. Na 2 goals van Acht kregen wij een penalty mee. Alleen jammer dat de aanvoerder de verkeerde 
helft had gekozen bij de tos aan het begin van de wedstrijd, waardoor Pieter tegen de zon in moest kijken 
en jammerlijk miste. In de rust stonden we dan ook met 0-3 achter. Doordat er in de rust weer goed voet-
bal advies gegeven was door de leiders ging de 2de helft een stuk beter. Na de rust heeft Acht nog maar 1 
keer gescoord. Einduitslag 0-4. Volgende week zijn we vrij en gaan we de andere elftallen mee versterken. 
En 8 nov staat de belangrijke derby tegen de groen witten op het programma. En die avond gaan we ons 
eerste elftal feestje ook al vieren. En jongens jullie weten het al wat er binnen de À2 gebeurd blijft binnen 
de A2 (of het blijft binnen in de dixie). 

9-11-2014 Oirschot V. A3  - Spoordonkse Boys A2
3 punten bij de groenwitten op sportpark Moorland
������Ƥ���������͙�����������������������������������������������Ǥ��������������������������������������
makkie moeten worden. Dus niet. Het zal de spanning van een derby wel geweest zijn maar we bakten 
er niets van. Toch gingen we de rust in met 0-1. Na de rust lieten we voor de spanning Oirschot Vooruit 
nog even gelijk komen, zij blij. Op dat moment besloten wij om gewoon gaan te voetballen. En ja hoor we 
speelden ze helemaal van t veld. Met een einduitslag van 1-5 waren wij de terechte winnaar. Met 3 goals 
van Bart 1 goal van Jens en een koel genomen penalty van Harm. En omdat we vooraf eigenlijk al zeker 
waren van een overwinning hadden we het eerste elftal feestje al georganiseerd. Met zijn alle ingedronken 
��������������������������Ǥ������������������������������������������������������������������´�������-
bracht hebben. 

30-11-2014 OJC ROSMALEN A5 - Spoordonkse Boys 
Ojc Rosmalen A5 - Spoordonkse boys A2
Met 3 nieuwe kanjers die over komen van de B jeugd vertrokken we naar Rosmalen. Niels Erik en Jan die 
allen een zeer goede wedstrijd speelde. Ja Gijs dat wordt knokken voor een basisplaats, zal niet mee vallen 
om beter te zijn als Niels.
Met een ruststand van 1-1 gingen we thee drinken. Daar moet wel bij gezegd worden dat de scheids Ojc 
daar goed bij geholpen had. Met Levi die 10 min extra pauze kreeg in de eerste helft.
En div vrije trappen die niet terecht waren. Maar we zouden de A2 niet zijn als we niet gewoon doorgaan. 
Na het in de rust even over het vrouwelijk schoon gehad te hebben( hè Bart) gingen we vol goede moed 
weer het veld op. Maar we hadden pech de scheids was niet veranderd onder de rust. Jammer voor Rick 
T die ook nog 10 min. extra pauze kreeg. Onze vlagger deed het ook al niet goed want de regels van nu 
waren niet goed, hij had zich met een buitenspelval aan de oude regel moeten houden. Einduitslag 1-1 wat 
zeker beïnvloed was door de scheids. Toch 1 punt.
Goed gevoetbald jongens en volgende week gewoon weer 3 punten

A2
9de plaats, 9 wedstrijden, 10 punten
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De B1 ook boks talent?
Met de B1 staan we in de winterstop onverwacht bovenaan. We zijn nog ongeslagen na 10 wedstrijden en 
speelden 2x gelijk. We spelen tegen leuke teams in de buurt met o.a. derby’s tegen Beerse Boys B1, Auda-
cia en RKDSV. Om de teamspirit erin te houden en de conditie op peil, hadden onze leiders een boks clinic 
geregeld bij Nico Hems bij Allure in Middelbeers en dat was super leuk. Zie bijgaande foto! Gr, B1

In verband met de vele blessures onder de jeugdleden van Spoordonke Boys waren we helaas ge-
�����������������͚���������ơ��Ǥ����������������ƥ���������������͚���������������������������ǡ�����
wisselend resultaat:
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B1
1ste plaats, 10 wedstrijden, 26 punten

B2
SPOORDONKSE BOYS B2 OPGEHEVEN



Spoordonkse Boys B2 – VOAB B4      8-4
Het begon met 1-0 voor ons door een goal van Jurgen. Daarna scoorden de tegenstanders 1-1, toen sco-
orden de tegenstanders weer 1-2 Toen scoorde jurgen weer een goal 2-2, daarna scoorde jurgen weer 
dus een hattrick 3-2. Toen scoorde Mark van grote afstand 4-2, toen scoorde Jan een goal ook van grote 
afstand 5-2. In de 2e helft scoorde de tegenstanders snel  5-3, daarna scoorde jurgen er weer een 6-3. Toen 
scoorde de tegenstanders 6-4, daarna scoorde Mark een doelpunt 7-4. Toen scoorde Jurgen er weer een 
8-4, het was een leuke en een spannende wedstrijd.
Groetjes, Erik van de Sande

SVSOS – Spoordonkse Boys B1 7-0
Spoordonkse Boys B1 – Audacia 2-8

Spoordonkse Boys B2 – Brabantia B5     13-0 Beker
Ik ben Jens van de Poll en ik ben speler van de B2. Onze laatste bekerwedstrijd wonnen we eenvoudig met 
13-0. We kregen versterking van Rein en Jurgen, waarvoor dank. De doelpuntenmakers waren: Jan van de 
Wouw: 3x, Marc van Heesbeen: 3x, Isaac van Rijen: 1x
Dirk van Oirschot: 1x, Rein St. Nicolaas: 2x, Vitor Cascalho: 2x, Jurgen Heijms: 1x.
Als we 6 x meer hadden gescoord waren we een ronde verder geweest.

De spelers zijn als volgt verdeeld:

A2: Erik van de Sande, Niels Beekmans en Jan van de Wouw
B1: Marc van Heesbeen
C1: Wesley Witlox en Jordi Vermeer
C2: Dirk van Oirschot en Jens van de Poll
Keeperscarroussel met A2, B1, C1 en C2: Bram Bressers

Gestopt: Jordy Witlox, Isaac van Rijen en Vitor Hugo dos Santos Cascalho

Begeleiding gestopt: Johan van de Wal en Eric Smetsers

Leider Dirk van de Poll stapt over naar de C2 en trainer Johan Verhagen naar de A1.

Wij wensen alle spelers veel plezier en succes bij hun nieuwe elftal en bedanken jullie voor jullie geweldige 
inzet.

Begeleiding Spoordonkse Boys B2

Eerste seizoenshelft Spoordonkseboys C1
De eerste helft van het seizoen zit er al weer op. Een seizoen waarin we als C1 zijn gepromoveerd naar de 
2e klasse doordat het team van vorig jaar kampioen geworden is. 

We zijn het seizoen begonnen met dertien spelers. Een aantal jongens uit het team van vorig seizoen 
������������͙��������������ǡ������������������������������������ƨ���������������͙Ǥ���������������������
aangevuld met spelers van de B2 en D1. Ondanks een aantal blessures hebben we hierdoor elk weekend 
genoeg spelers op kunnen opstellen. We zijn blij dat deze jongens zo vaak voor ons klaarstaan. 

C1
11de plaats, 11 wedstrijden, 6 punten
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De verwachtingen waren dat het een seizoen zou worden waarin het belangrijk is om vooral ervaring op 
te doen in de 2e klasse en proberen aan te haken in de middenmoot. Ondanks de vele kwaliteiten in het 
team staan we nu op de 11e plaats. We zijn er van overtuigd dat we de tweede helft van het seizoen meer 
punten kunnen pakken om een paar plaatsen te stijgen, er zit tenslotte veel meer in dit team dan wat er 
op zaterdag op de velden te zien is.

�����������������������������������͜Ǧ͛Ǧ͛��������������´��������������͜Ǧ͜Ǧ͚��������Ǥ���������������������
mening over wat het beste systeem zou zijn. Feit is, dat het in beide systemen nog steeds zoeken is naar 
goede looplijnen, tactisch spelen en spelen als collectief. Het is zaak dat de vele trainers en coaches één 
speelwijze kiezen en hier de trainingen en besprekingen op aanpassen.  

De tweede helft van het seizoen belooft nog veel positiviteit, plezier, tomeloze inzet, sportiviteit en bove-
nal het pakken van punten.

Groeten van de coaches

Wedstrijdverslagen E1 ( 4 oktober – 29 november)
Spoordonkse Boys E1 – Zigo E2 ( 1-9 )
Vandaag tegen de koploper gevoetbald, dit is natuurlijk altijd lastig want ze staan niet voor niks bove-
naan, maar nadat we de wedstrijduitslagen eens bekeken hadden leek het haast een onmogelijke missie 
te gaan worden. We begonnen goed aan de wedstrijd, fel in de duels en ook voetballend konden we goed 
meekomen met Zigo, ondanks dat we al snel op achterstand kwamen. Helaas konden we onze kansen niet 
benutten en gingen we rusten met een 1-4 achterstand. In de 2e helft konden we niet meer de vechtlust 
van de 1e helft opbrengen en mochten we niet mopperen met de uiteindelijke uitslag, 1-9. (Luuk 1x)

Spoordonkse Boys E1 – RKDSV E1 ( 0-0 )
En jawel hoor, de nr. 2 van de competitie mochten wij verwelkomen op ’t Horstje. Na de vernedering van 
een week eerder hadden we iets recht te zetten. Zowel op dinsdag als donderdag werd er scherp getraind 
en dit was terug te zien in deze wedstrijd. We waren bijzonder fel in de duels en hebben de gehele wedstri-
jd eigenlijk niets weggegeven terwijl RKDSV toch goede aanvallers had. Lekker verdedigd jongens!! Ook 
aanvallend was het erg goed met mooie aanvallen en een aantal goede kansen. Helaas had RKDSV “een 
soort Senn” als doelman want deze pakte alle ballen eruit. Goed gevoetbald, en dit gelijkspel werd gevierd 
als een overwinning.

Spoordonkse Boys E1 – Braakhuizen E1 ( 0-8 ) Bekerwedstrijd
Nadat we de eerdere bekerwedstrijden beide hadden gewonnen mochten we tegen Braakhuizen, die 
dezelfde resultaten hadden behaald. Een topwedstrijd dus. We hebben eigenlijk de hele wedstrijd goed 
gevoetbald zonder echt grote kansen te krijgen, maar verdedigend hebben we het vandaag af laten 
weten. Dit geldt dan ook voor het complete team, want zowel aanvallen als verdedigen doe je met zijn 
allen. Na de wedstrijd kreeg het team complimenten van de tegenstander en dat de uitslag een beetje te 
groot was uitgevallen, maar we hadden dit toch echt aan ons zelf te danken.

Spoordonkse Boys E1 – Longa E1 ( 4-2 ) 
Longa was nieuw in de competitie en had nog maar 2 wedstrijden gespeeld waaronder een gelijkspel te-
gen de koploper, op papier een lastige wedstrijd dus. Wederom voorafgaand aan de wedstrijd gezegd dat 
we alleen kunnen winnen als iedereen voldoende inzet toont, en jawel hoor, en werd goed geluisterd. Wat 
hebben we langs de lijn kunnen genieten, heerlijke aanvallen waarbij de complete verdediging van Lon-

E1
6de plaats, 10 wedstrijden, 9 punten
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ga stond te kijken wat wij aan het doen waren, van achter opgebouwd, voortgezet op het middenveld en 
afmaakt door onze aanvallers. Als wij zo voetballen kunnen wij van elke tegenstander in onze competitie 
winnen. (Stan 2x, Michael 1x, Luuk 1x) 

Spoordonkse Boys E1 – Hilvaria E2 ( 4-4 )
De heenwedstrijd tegen Hilvaria hadden we kansloos verloren, het grootste probleem was toen dat we 
niet de duels aan durfden te gaan tegen deze fysiek grote jongens. Dat moest vandaag dus anders.
Vanaf de 1e minuut lieten onze jongens merken dat ze niet onder de indruk waren van de fysieke kracht 
en snelheid van Hilvaria, en toen bleek dat we simpelweg ook gewoon beter konden voetballen dan de 
tegenstander. Achterin werden nagenoeg alle duels gewonnen, de enkele keer dat ze werden uitgespeeld 
dan gaven de middelvelders goed rugdekking. We kwamen verdiend op een 2-0 voorsprong, door 2 ge-
lukkige goals wist Hilvaria op gelijke hoogte te komen. In de 2e helft kregen we kans op kans, waarvan 
we er slechts 2 wisten te scoren. Het leek dus op een 4-2 overwinning uit te draaien. Helaas niet, Hilvaria 
����������������������ǡ���������������������������������������������������������͚���������������ƪ��������
ondanks dat hij zeer goed stond te keepen had hij hier geen antwoord op. Jammer, maar vergeleken met 
���������������������ƪ�������������������������������������������Ǥ�ȋ��������͚�ǡ�������͙�ǡ������͙�Ȍ

Spoordonkse Boys E1 – Olympus E1 ( 1-1 )
Met veel vertrouwen gingen we deze wedstrijd in, de uitwedstrijd eerder dit seizoen hadden we tenslotte 
pas door een heel laat doelpunt, een beetje tegen de verhouding in, verloren. We kwamen al vroeg in de 
wedstrijd op achterstand, door een mooi doelpunt kwam Olympus op een 0-1 voorsprong. We raakten 
hierdoor niet van slag en bleven goed ons best doen, wat leidde tot een aantal mooie aanvallen. Bij een 
van deze aanvallen werd er goed overgespeeld op het middenveld en na een goede solo en een voorzet op 
maat van een van onze aanvallers kon Michael de gelijkmaker binnentikken. Olympus wist eigenlijk alleen 
gevaar te stichten door van grote afstand op goal te schieten, wij wisten de goal van Olympus telkens te 
bereiken met verzorgd combinatievoetbal maar konden door met name goed keeperswerk van de tegen-
stander niet scoren. Deze wedstrijd eindigde dus in een, waarschijnlijk terecht, gelijkspel. (Michael 1x)

RKDSV E1 – Spoordonkse Boys E1 ( 3-2)
Dat er op de zaterdag na de Spoordonkse Kwis gevoetbald moet/ mag worden is misschien niet zo’n goed 
idee, want meerdere spelers waren tot in de kleine uurtjes nog in de straten van Spoordonk te zien ge-
weest. Dit was deze morgen dan ook wel te merken. Nadat de spelers tijdens de warming-up al gewaar-
schuwd werden door de technische staf dat er iets meer beleving getoond moest worden begonnen we 
toch heel slap aan de wedstrijd. We stonden dan ook al vrij vlug met 2-0 achter. We hadden dan wel een 
goede tegenstander maar de achterstand kwam simpelweg doordat er te weinig inzet was. In de 2e helft 
was dit beter en wisten wel al snel 2-1 te maken. Doordat de zeer partijdige scheidsrechter een ongeldig 
doelpunt goedkeurde werd de achterstand weer vergroot.  Een aantal spelers werden op dat moment zo 
boos dat in het restant van de wedstrijd er bijna letterlijk gevochten werd om het balbezit. Geweldig wat 
een inzet. Vanaf dat moment hebben we RKDSV volledig overrompeld, we wisten echter nog maar 1 doel-
punt te maken.We hadden in deze wedstrijd zeker meer verdiend.(Michael 1x, Luuk 1x)

LONGA E1 – Spoordonkse Boys E1 ( 2-5)
De laatste wedstrijd van de najaarsreeks naar het inmiddels misschien wel failliete Longa. Al heel vlug 
werd duidelijk dat we vandaag de punten mee naar Spoordonk zouden nemen. We lieten zien dat we beter 
konden voetballen en hadden ook meer inzet. Giel liet nog even zien waarom hij in de aanval hoort te sta-
an en scoorde al vlug 3x. Na een 5-0 voorsprong kregen we laat in de wedstrijd nog een paar tegengoals. 
Slordig, maar niet meer dan jammer. Vandaag hebben we bijna alles goed gedaan, dat belooft nog wat 
voor de voorjaarsreeks. (Giel 3x, Stan 1x, Michael 1x)
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Hallo allemaal!

Onze eerste seizoenshelft hebben we er inmiddels opzitten. Ondanks dat we de 2e helft van deze 
najaarscompetitie wat minder puntjes hebben gehaald, zijn we toch nog mooi in de middenmoot 
��´������ǡ����������������͛��������Ǥ���������������������������������������ǡ���������������������������
elkaar gewaagd waren.

Verdedigend laten we af en toe nog wat steekjes vallen, maar daar wordt keihard aan gewerkt op de 
trainingen op woensdagavond. Als die tenminste doorgaan, want de laatste tijd zijn er best veel 
uitgevallen als gevolg van de feestdagen en het trieste weer.

Voor het nieuwe seizoen, de voorjaarscompetitie, weten we inmiddels 
wie onze tegenstanders zijn, namelijk:  Bergeijk F2,  Bladella F3,  EFC F2,  
Hoogeloon F1 en Valkenswaard F3.

Wanneer de wedstrijden weer beginnen weten we nu (14 januari) nog 
niet, maar dat zal tegen de tijd dat jullie dit lezen waarschijnlijk wel 
bekend zijn.

Op naar het goeie weer, zulle we maar zegge!
Groetjes van ons allemaal. 
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3de plaats, 8 wedstrijden, 8 punten



11 oktober 2014. VOAB F10 – Spoordonkse Boys F2 0 – 2
Vandaag moest er gevoetbald worden tegen voab in Goirle ,maar sommige waren al een beetje met de 
gedachten bij de kermis in spoordonk  Toch wisten de spelers van de F2 dat er wel eerst gevoetbald moest 
worden en het liefst 3 punten  mee naar spoordonk wilden nemen. De eerste helft ging gelijk op en zowel 
voab als spoordonk kregen de kansjes om op voorsprong te komen maar er stonden 2 goede keepers in 
het veld. Gelukkig pakte Daan een paar goede ballen en kreeg spoordonk de overhand en kwam zelfs tot 
schoren in de eerst helft . Robin kreeg het voordeel van de scheidsrechter en schoot de bal keurig achter 
de keeper 1-0 . Daarna ging het steeds beter en er werd goed verdedigd door de achterhoede van spoor-
donk Mika Pepijn Huug zorgde dat ze niet door de verdediging  kwamen. Er kwamen nog wat kansen 
en Huub speelde de bal naar Rick en die kon bijna schoren maar schoot toch langs ,maar in de 2 de helft 
maakte Rick toch nog de 2-0 dankzij het goed overspelen van Kevin en Raf. Het was een goede wedstrijd 
en iedereen had zijn best gedaan , en zo kon de kermis beginnen!!! Groetjes Robin Smetsers

25 oktober 2014 Bladella F8 – Spoordonkse Boys F2 4 – 4 
Zaterdag 25 oktober stond de inhaalwedstrijd tegen Bladella F8 op het programma.
Wij nog steeds onverslagen bovenaan en Bladella op de een na laatste plek.
Deze wedstrijd zouden we dus ook moeten kunnen winnen.
Na een paar minuten spelen, maakte ik de 1-0, na een beroerde uittrap van de keeper.
Vrij snel daarna maakte Rick met een mooi doelpunt de 2-0.
Maar toen kwam Bladella terug tot een stand van 2-2.
Het lukte ons niet meer om te scoren, maar Bladella wel, 2-3 en 2-4 werden gemaakt.
����������ǯ��͙͘�������������������ǡ�������������ƪ��������������Ǥ
Na het nodige coachwerk maakte Mika de 3-4 en bijna in de laatste minuut maakte Robin de gelijkmaker 
(4-4). Gelukkig toch nog een gelijkspel! Groetjes Raf Deenen

1 november 2014. Spoordonkse boys F2 - Hilvaria F7 6 - 1
De 2e helft van de competitie wordt voor ons gestart met een thuiswedstrijd tegen Hilvaria. Helaas kon 
onze vaste verdediger Mika door ziekte niet meedoen en was het zaak voor de andere verdedigers Pepijn, 
Kevin en Huug om de boel dicht te houden. Al vroeg in de wedstrijd opende Rick de score, waarna Raf er 
al snel 2-0 van maakte. Daarna werden de mannen uit Hilvarenbeek gevaarlijker, na diverse mooie red-
dingen van Daan was het uiteindelijk toch raak voor Hilvaria, 2-1. We wilden ze niet terug laten komen en 
na een rush van Huug kwam de bal bij Rick terecht die er met hulp van een Hilvaria speler nog voor rust 
3-1 van kon maken. In de 2e helft nam Robin de plaats in van Daan in de goal. Robin liet zien dat ook hij de 
ballen kan stoppen met een prachtige redding. En Daan was heel actief als veldspeler en had net als Raf 
en Huub diverse kansen maar ze hadden de pech dat hun keeper het in de 2e helft beter deed. Uiteindelijk 
kon de zeer actieve Rick nog 2x scoren (4-1 en 5-1) en bepaalde Huub met een prachtig schot de eindstand 
op 6-1. Groetjes Huug Linschoten

22 november  2014. Spoordonkse Boys F2 – Bladella F9 2 – 0
͙͘Ǥ͘͘ǣ���������������������Ƥ�ǡ������������������ǡ�͟�������������������������������Ǥ�������������������
vrijwel zeker “in the pocket”, maar we zijn daarom niet minder fanatiek!
1e helft: Spel verloopt redelijk gelijkwaardig en de teams zijn aan elkaar gewaagd. Spoordonk toont wel 
meer balbezit. Met name Kevin, Rick en Robin duelleren met de tegenstander. 2 kansen Bladella blijven 
onbenut door een perfecte redding van Daan, die daarvoor zijn doel moet verlaten en een geweldige 
stopbal van Mika, die er na een kort duel met de bal vandoor gaat. Een mooie poging van Robin, aange-
speeld door Raf, schiet helaas over doel. Ook Kevin breekt een aantal keren uit, zoals alleen hij dat kan, 
maar helass mag het doelpunt niet vallen.. 2de helft: Bladella wordt moe, Spoordonk is net opgewarmd. 
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F2
1ste plaats, 10 wedstrijden, 25 punt



Het spel speelt zich hoofdzakelijk af op de Bladelse helft en Spoordonk domineert in balbezit. Dan volgt 
5 minuten na rust een befaamde uitbraak van Rick, die solo accelereert en een ongekend strak hoekschot 
plaatst. Niet te houden! 1-0 is een feit. Goed op dreef volgen een paar mooie passes van Pepijn naar Huug, 
gevolgd door een aantal fanatieke uitbraken van Raf, die vervolgens de bal aanspeelt naar Huub. Helaas 
schiet een mooie kans van Huub naast het doel, maar wel goed geprobeerd! Pepijn en Mika tonen zich 
voor de tegenstander een ondoordringbare ijzeren muur en stoppen elke Bladelse poging tot doelschot. 
1 keer nog schiet Bladel voorbij, maar de confrontatie met onze topkeeper wordt hem fataal; Daan vangt 
de bal met lijf en leden. Jammer, Bladel! Dan, aangespeeld door Raf, pakt Rick zijn momentje en benut 
zijn kans wanneer de Bladelse keeper niet goed op positie staat; doelpunt nr. 2 is een feit! Ondanks de 
voorsprong blijft Spoordonk scherp en er volgt nog een mooi duel tussen Kevin en 2 Bladella’s, waarbij de 
bal helaas moet worden afgegeven aan de tegenstander. Wel goed geprobeerd, Kevin! Mooie wedstrijd, 
helaas ditmaal geen hattrick voor Rick, maar wel mooi 2-0 voor de Spoordonkse boys! Groetjes Huub 

29 november 2014. Spoordonkse Boys F2 – Marvilde F4 4 – 2  KAMPIOENEN !!!!!!
Op zaterdag 29 november was het dan zover, om 10.30 uur speelden we de laatste wedstrijd van het 
seizoen, waarna we kampioen zouden worden, dat wisten we namelijk al zeker, toch wilden we graag met 
een laatste klinkende overwinning ons kampioenschap gaan vieren. Nadat we om 10.00 uur in de kleed-
kamer van het 1e elftal onze voetbal kleren hadden aangetrokken, moesten onze ouders het lokaal ver-
laten en kregen we nog een laatste peptalk van onze leiders/trainers, waarna we het hoofdveld betraden 
voor onze wedstrijd tegen Marvilde F4. We hadden onze sterkste opstelling gemaakt om nog eenmaal te 
schitteren op het veld. Al snel maakte Huub de eerste goal, enige tijd later scoorde Raf de 2e goal, waarna 
Huub wederom succesvol op doel schoot en we met 3-0 voorsprong de rust in gingen. Na de rust verg-
�������������������������������������͜Ǧ͘���������������ǡ���������������������������ƪ����������������������-
dat marvilde toch nog twee maal wist te scoren . Uiteindelijk wonnen we de wedstrijd met 4-2 , waarna al 
op het veld het kampioensfeest losbarstte, er was gezorgd voor champagne en een mooie kampioenschap 
schaal. Na het maken van een ereronde over het veld en het maken van de nodige foto’s, hebben we in de 
���������������������������������������������������ƪ������������������������������������	͚�������-
ENEN. Ouders en Spoordonkse Boys bedankt voor de mooie shirts en petjes. Groetjes Kevin Machielsen.
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Beste leden van Spoordonkse Boys,
 
Mijn naam is Daan van der Heijden, speler van ’t derde van Spoor-
donkse Boys en op 4 juni 2015 ga ik mee doen aan de Alpe d’HuZes! Het 
doel is om minimaal 4 keer de top te bereiken. Ik doe dit samen met het 
pluimveeteam van BIG Challenge. De reden dat ik me heb aangesloten 
bij dit team is dat ik op deze manier enerzijds de pluimveesector in 
Nederland kan promoten en anderzijds, de belangrijkste reden, geld op 
kan halen voor de strijd tegen de ziekte kanker!
 

Om het streef bedrag van € 5.000 te halen heb ik hulp nodig van iedereen. Bedrijven, vrienden, familie en 
ook van de leden van Spoordonkse Boys. Via deze weg vraag ik u daarom ook om mijn actie te steunen 
en geld te doneren. Alle kleine beetjes helpen, dus doneer en help iedereen die vecht tegen kanker, want 
opgeven is geen optie!
 
Meer informatie over mijn actie en een bijdrage doneren kan via de website:
http://deelnemers.opgevenisgeenoptie.nl/acties/daanvdheijden/daan-van-der-heijden
 
Ik reken op jullie! Alvast bedankt!
 
Met vriendelijke groet,
Daan van der Heijden

Ik ben deelnemer aan de Alpe d’HuZes 2015: BIG Challenge, veehouderij tegen kanker!
Actiepagina: http://deelnemers.opgevenisgeenoptie.nl/acties/daanvdheijden/daan-van-der-heijden/
Meer informatie: http://www.bigchallenge.eu
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Natuurlijk heeft iedere competitie zijn klassieker, in Schotland was dat Glasgow Rangers tegen Celtic, 
in Spanje natuurlijk Real Madrid tegen Barcelona, vroeger was dat in Duitsland Bayern Munchen tegen 
Werder Bremen of HSV.

Voor ons dorp gelden er echter andere wetten, wij hebben als sinds jaar en dag de enige echte 
wedstrijd van de eeuw. Groen Wit contra Rood Wit. Of zoals de doorsnee supporter het ziet het grote Oir-
schot Vooruit tegen het kleine Spoordonkse Boys. Ondanks de tegenstellingen bij beide verenigingen zijn 
er ook veel raakvlakken. Vanuit Spoordonk hebben verschillende spelers een lucratieve overstap gemaakt 
richting sportpark Moorland, meestal mocht een speler dan eerst even langs Meeuwis Meubelen om een 
eethoek, een bankstel en een kast uit te kiezen bij suikeroom Henk Meeuwis. Als je zelf ouder wordt kijk 
je ook anders naar de derby van de gemeente Oirschot. Vroeger zat er diepe haat bij de twee kampen, 
momenteel kunnen we makkelijker samen door een deur. Als je ten minste de juiste sleutel hebt. 

Het mooie van de wedstrijden tussen Oirschot Vooruit en de Spoordonkse Boys is dat iedereen er wel een 
mening over heeft. De groen witten barsten van voetballend vermogen en de Spoordonkse Boys weten 
dat weer te compenseren met een onuitputtelijke werklust. Het is ook heel simpel. Het balletje kan raar 
rollen, de scheidsrechter kan van invloed zijn op het wedstrijdverloop. Je kunt als speler je dag niet hebben 
of je speelt de wedstrijd van je leven. Het probleem is dan dat je beter kunt stoppen, want je speelt maar 
een keer de wedstrijd van je leven. Als trainer denk je de juiste tactiek uit om je tegenstander te verslaan. 
������������������������ƪ�����������������������������������������������������������������������Ǥ����������
invloed die je hebt is het wisselen van een speler of je systeem aan passen. Ik voel aan de zijlijn de heerlijke 
sfeer onder de beide supporterskampen, iedereen kent elkaar en we weten allemaal wie er moet winnen 
en waarom. Bij deze derby gaat het vooral om strijd en kracht en dan dwing je een overwinning af, dat was 
het dus wat beide ploegen miste bij de laatste derby.

Niet verliezen leek belangrijker dan winnen. Natuurlijk heb ik makkelijk praten vanaf de zijlijn. Ten eerste 
heb ik ook helemaal geen verstand van het spelletje. Ik kan gewoon ontzettend genieten van een pot 
voetbal. Voor mij is het ook heel simpel. Ik ben ondanks mijn voorliefde voor de Spoordonkse Boys 
natuurlijk een echte Groen Witter, ik had niet veel keuze als zoon van bakker Jan de Kort een van de 
fanatiekste supporters ooit binnen Oirschot Vooruit. Dat fanatisme zie ik nauwelijks meer, maar de wereld 
is ook veranderd.

Kijk maar wat er allemaal om ons heen gebeurd en waar we als mens aan worden bloot gesteld. Daarom 
kan ik genieten van de kleine dingen en koester ik mijn naamplaatje bij kleedkamer 2 bij de Spoordonkse 
Boys. Sport en voetbal in het bijzonder is emotie, je moet je alleen niet uit je tent laten lokken door de 
tegenstander. Probeer altijd je emoties onder controle te hebben en accepteer het als een keer wat 
minder gaat. Het is heel simpel de winnaar kan ook gewoon verliezen.
 
Priscal de Kort 

DE KLASSIEKER
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Naam  
Geboren
Woonplaats
Opleiding
Beroep
Partner/kinderen
Positie binnen de club
Hobby’s (naast voetbal)

Beste acteur/actrice
Beste groep/zanger(es)
������Ƥ��
Beste CD
Beste boek
Kranten/tijdschriften

Favoriete eten
Favoriete drinken
Favoriete stad
Favoriete vakantieland
Favoriete TV-programma
Favoriete website

Favoriete profclub
Favoriete voetballer
Minst favoriete voetballer
Ondergewaardeerde speler
Mooiste tenue
Lelijkste tenue
Jeugdidool

Job Heyms
KORT MAAR KRACHTIG!

Job Heyms
Spoordonk
Spoordonk
SPECO
-
-
Speler van de A1
Stappen

Vin Diesel
Coldplay
Lone Survivor
-
������Ƥ��
��������
ED/Voetbal International

Biefstuk
Bier
Londen
Spanje
Vul hier je favoriete TV-programma in
Voetbalzone

PSV
Xavi
Luis Suarez
Luuk de Jong
Real Madrid thuistenue
NEC thuistenue
Ronaldinho
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Vraag 1: Afgelopen seizoen heb je in ons vaandelelftal mogen debuteren. Mede door dit glansrijke 
debuut zal er nu vanuit twee kanten aan je getrokken worden, aangezien het 4e ook al een aantal jaar 
om je komst bedelt. Rest mij de vraag: Wat ben je de komende jaren van plan? Wil je je opwerken tot 
���������������������������������������������ǯ��͙��������������������°����������͜�������Ǯ�Ɵ�����ǯǫ
Gelukkig hebben we in het 1e elftal én 2e elftal keurige aanvoerders, dus dat is niet mijn doel. Wat wel 
������������ǡ��������������������������������������������������������Ǥ������������Ƥ������������������������
speel en het niveau is goed. Uiteraard is het een droom om uiteindelijk weer eens op hetzelfde veld te 
mogen spelen met jou aan mijn zijde, maar dat zal mogelijk nog even duren. 

Vraag 2: Teun, ik hoor mensen uit de selectie je vaak aanpreken met de naam ‘Der Näse’. Ik weet zelf 
ook wel dat dit lichaamsdeel een prominente rol heeft bij jou, toch wil ik je vragen wat je er van vind 
dat je deze bijnaam hebt? 
Beste Ronny, voor deze vraag heb ik al mijn neuzenkennis moeten verzamelen om je het volgende, al-
lesomvattende, antwoord te kunnen geven: 

Een man met een grote neus: hot or not? 5 redenen om wél met hem te daten.

Teun van Bommel
VRAAG ‘T AAN?

1. Spieren
Grote neus? Dan ook meer spieren! Uit recent 
onderzoek blijkt dat mannen een grotere neus 
hebben dan vrouwen, omdat ze meer spieren 
hebben.
2. Wijs en machtig
Volgens Egyptische priesters hadden mannen 
met een grote neus meer wijsheid in pacht. 
En: in de Romeinse tijd betekende een grote 
neus meer kracht en macht. En ook de Grieken 
dachten er zo over.
3. Geluk
Volgens de Chinese leer hebben mensen met 
een grote neus meer geluk met geld. Ook 
worden mensen met een grote neus rijker.

4. Geen griep
In tijden van griep zal hij je niet besmetten. Een 
��������������������������������������´�����
infecties tegen.
5. Gezonder
Hij is gezonder, en heeft daardoor een betere 
weerstand. Volgens een studie van een universi-
teit in Iowa inhaleren mensen met een grote neus 
������������������������������������ơ����������
mensen met een kleine neus.
6. Seks
Oké, er is dan wel geen wetenschappelijk bewijs 
voor, maar over het algemeen wordt een grote 
neus wel gekoppeld aan meer testosteron en 
libido, zo schrijft het tijdschrift Evolution and 
Human Behaviour. Dus hé, als-ie ook nog eens leuk 
is, mag-ie na de date best mee naar huis worden 
genomen…

We spreken elkaar wel weer in de wandelgangen als ik je tegenkom met mijn adonis torso, Einstein 
hersenen, klavertje vier en kerngezonde libido. 

Mijn twee vragen zijn gericht aan Sjors Verhagen: 
Vraag 1: Alhoewel je nog niet zo’n lange tijd bij de selectie speelt, heb je al wel een belangrijke rol 
ingenomen. Zeker binnen het 2e. Als dit zo doorgaat, wie weet waar het eindigt. 
Zie je jezelf ook doorgroeien naar captain van het eerste? 

Vraag 2: Had je tijdens de Open Podium avond in januari niet veel liever Enrique Iglesias met ‘’Hero’’ 
gezongen? 

Sjors succes met het beantwoorden van deze vragen!



Torenstraat 4   OIRSCHOT   T. 0499-574822



Industrieweg 7  Oirschot   tel. 0499-571375
www.mercx.nl



Bestuur Voorzitter    : Henk van Rooy   : 06-23393881 

  Secretaris    : Marion van Dijk   : 06-40552332

  Penningmeester   : Eric Smetsers   : 0499 577592

  Bestuursleden  : John Beerens   : 06-12373086

      : Monique de Kort   : 06-28511768

      : Piet Vlemminx    : 06-13221914

      : Jan Smetsers Czn   : 06-21851783

      : Arie Berben   : 06-51989450

    

Jeugdbestuur    : Corne Neggers   : 06-51249070

      : Sjack van Hout    : 06-27086534

      : John Rijnen   : 06-53182988

      : Hennie van de Poll  : 06-23521742

      : Hans Deenen   : 06-53177364

      : Susan van Heertum-van Hout  : 06-46258187

      : Patrick Sanders   : 06-83401660

      : Monique de Kort   : 06-28511768

      : Eric Smetsers   : 0499 577592

Trainers A-selectie   : Corne Neggers   : 06-51249070

Verzorging     : Toon van Agt   : 575387

Terreinknecht    : Jan van Rooy   : 573268

Voor de gegevens van de jeugdteams wordt verwezen naar het Informatieboekje 

Jeugdafdeling of naar onze website. 

Dribbelredactie    : Teun van Bommel  : 06-19580933

      : Daan van der Heijden  : 06-21258719

      : Roel van Nunen   : 06-29068719

      : Sjoerd van Ham   : 06-29049990

Kantine          : 572663

E-mailadres algemeen   : info@spoordonkseboys.nl

E-mailadres clubblad   : dribbelredactie@spoordonkseboys.nl

Internetsite     : www.spoordonkseboys.nl
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Voor vragen en info




